
RADA MIAST A MARKI
AI. J. Pil ud .."kiego 95
05-270 MARKI

tel. (1J-22) 781-10-03
Fax 781-13-78

mojo Mazomieckie PROTOKOL nr 54
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo si~ w dniu 17 wrzesnia 2009 roku

o godzinie 1400 posiedzenie Komisji otworzyla i przywitala wszystkich zebranych
Przewodniczltca Izabela Brzezinska (nieobecny B. Dltbkowski; lista obecnosci stanowi
zalltcznik nr I do protokolu).
Porzltdek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzltdku posiedzenia.
3. Przyjl<cie wniosk6w w sprawie zmian w porzltdku posiedzenia.
4. Przyjl<cie Protokolu nr 48 z posiedzenia w dniu 17 kwietnia 2009 roku.
5. Przyjl<cie Protokolu nr 52 z posiedzenia w dniu 17 czerwca 2009 roku.
6. Przyjl<cie Protokolu nr 53 z posiedzenia w dniu 24 czerwca 2009 roku.
7. Rozpatrzenie skargi Pani Barbary Fidler "na dzialanie Burmistrza Gminy Marki w

zwiqzku z dewastacjlt dzialki przy ul. Lltcznej 18, dz. Nr 51 w Markach".
8. Kontrola wywozu nieczystosci stalych i plynnych z budynk6w komunalnych

i uzytecznosci publicznej na podstawie wystawianych faktur w latach 2006 - 2008
(kontynuacja).

9. Sprawy r6zne.
10. Zamknil<cie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku posiedzenia.

Przewodniczltca Izabela Brzezinska poinformowala, ze do Komisji wplynl<la ponowna skarga
Pana Jerzego Grabowskiego, dotyczltca bezumownego korzystania z gruntu, stanowiltcego
drogl< gminnlt. Przewodniczltca zaproponowala rozszerzenie porzltdku obrad 0 punkt
"Rozpatrzenie ponownej skargi Pana Jerzego Grabowskiego".

Komisja Rewizyjna jednoglosnie przyjl<la WW. wniosek i postanowila, ze skarga zostanie
rozpatrzona w Pkt 7. porzltdku obrad (w glosowaniu bralo udzia14. radnych).

Innych wniosk6w nie zgloszono.

Pkt 4. Przyjecie Protokolu nr 48 z z posiedzenia w dniu 17 kwietnia 2009 roku.

Po zapoznaniu sil< z WW. Protokolem, Komisja Rewizyjna w drodze glosowaniajednoglosnie
przyjl<lajego tresc (w glosowaniu bralo udzia14. radnych).

Pkt 5. Przyjecie Protokolu nr 52 z posiedzenia w dniu 17 czerwca 2009 roku.

Po zapoznaniu sil< z WW. Protokolem, Komisja Rewizyjna w drodze glosowaniajednoglosnie
przyjl<lajego tresc (w glosowaniu bralo udzia14. radnych).

Pkt 6. Przyjecie Protokolu nr 53 z posiedzenia w dniu 24 czerwca 2009 roku.

Wobec zgloszonych przez radnego Ryszarda Korotko wlttpliwosci, co do prawidlowosci
zapisu w pkt 5. Protokolu, Komisja postanowila odroczyc glosowanie, w celu zapoznania sil<
z nagraniem z posiedzenia.



Pkt 7. Rozpatrzenie ponownej skargi Pana Jerzego Grabowskiego.

Przewodnicz'lca Izabela Brzeziilska odczytala tresc skargi (za1'lcznik nr 2 do Protokolu),
a nast«pnie przypomniala, ze w dniu 18 marca 2009 roku podj«ta zostala uchwala
Nr XXVI/272/2009, w ktorej Rada Miasta Marki uznala zglaszane przez Pana Jerzego
Grabowskiego roszczenia odszkodowawcze za bezumowne korzystanie z dzialki przy
ul. Bandurskiego 72 za bezzasadne (kopia projektu uchwaly wraz z uzasadnieniem stanowi
za1'lcznik nr 3 do Protokolu).

W wyniku przeprowadzonej dyskusji, Komisja Rewizyjna w drodze glosowania postanowila
podtrzymac stanowisko Rady Miasta Marki, wyrazone w uchwale Nr XXVI/272/2009 z dnia
18 marca 2009 roku, stwierdzaj'lc, ze nie zostaly przedstawione przez Skarz'lcego zadne nowe
okolicznosci, mog'lce wplyn'lc na zmian« stanowiska Komisji w omawianej sprawie
(w glosowaniu bralo udzia14. radnych).

Przewodnicz'lca Izabela Brzeziilska zobowi'lzala si« do przygotowania projektu uchwaly
w tej sprawie i skierowania go do Przewodnicz'lcej Rady Miasta Marki.

Pkt 8. Rozpatrzenie skargi Pani Barbary Fidler "na dzialanie Bunnistrza Gminy Marki
w zwiazku z dewastacja dzialki przy ul. Lacznej 18, dz. Nr 51 w Markach".

Przewodnicz'lca Izabela Brzeziilska odczytala tresc ww. skargi (za1'lcznik nr 4 do Protokolu)
oraz stanowisko Wydzialu Ochrony Srodowiska, Gospodarki Wodnej i Rolnictwa
w omawianej sprawie (za1'lcznik nr 5 do protokolu).
Przewodnicz'lca poinformowala rowniez, ze w zwi'lzku z tym punktem porZ'ldku obrad
zaprosila na posiedzenie Naczelnika WOS Andrzeja Kalinowskiego, ktory jednak przYb«dzie
z niewielkim op6Znieniem.

Wobec powyzszego Komisja postanowila zawiesic rozpatrywanie ww. skargi do czasu
zapoznania si« z wyjasnieniami Naczelnika Andrzeja Kalinowskiego.

Pkt 9. Kontrola wywozu nieczystosci stalych i plynnych z budynkow komunalnych
i uzytecznosci publicznej na podstawie wystawianych faktur w latach 2006 - 2008
(kontynuacja).

Przewodnicz'lca Izabela Brzeziilska odczytala tresc pisma, ktore zostalo skierowane
do Bunnistrza Miasta Marki po poprzednim posiedzeniu Komisji w dniu 24 czerwca br.,
w zwi'lzku z rozbieznosciami w infonnacjach przekazanych Komisji przez Wydzial Zarz'ldu
Mienia Komunalnego (pismo stanowi za1'lcznik nr 6 do Protokolu).
Nast«pnie przedstawila odpowiedz Bunnistrza z dnia 7 lipca br. (za1'lcznik nr 7 do Protokolu).

W dyskusji udzial wzi«li wszyscy czlonkowie Komisji.

Nast«pnie rozpatrywanie tego punktu porz'ldku obrad zostalo przerwane.

Kontynuacja Pkt 8. Rozpatrzenie skargi Pani Barbary Fidler "na dzialanie Bunnistrza Gminy
Marki w zwiazku z dewastacja dzialki przy ul. Lacznej 18, dz. Nr 51 w Markach".



Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska, Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Andrzej
Kalinowski udzielil szczeg610wych wyjasnien w sprawie ww. skargi, a nast«pnie
odpowiedzial na pytania, formulowane przez czlonk6w Komisji.

W podsumowaniu przeprowadzonej dyskusji Komisja Rewizyjna, w drodze glosowania,
jednoglosnie uznala skarg« Pani Barbary Fidler, dotyczltce dewastacji dzialki przy ul. Lltcznej
18 za bezzasadnlt.

Przewodniczltca Izabela Brzezinska zobowiltzala si« do przygotowania projektu uchwaly w
tej sprawie.

Wznowienie rozpatrywania Pkt 9. porzadku obrad "Kontrola wywozu nieczystosci stalych
i plynnych z budynk6w komnnalnych i uzytecznosci publicznej na podstawie wystawianych
faktur w latach 2006 - 2008 (kontynuacja)".

W wyniku przeprowadzenia analizy dokumentacji, dotyczltcej przedmiotu kontroli, Komisja
postanowila zwr6ci6 si« do Burmistrza Miasta Marki z prosblt 0 dostarczenie 0 dodatkowych
informacji w zakresie zuzycia wody we wszystkich lokalach komunalnych, wyposazonych w
wodomierze (pismo stanowi za1ltcznik nr 8 do protokolu).

Ustalono, ze nast«pne posiedzenie Komisji odb«dzie si« niezwlocznie po otrzymaniu ww.
informacji.

Na tym zakonczono dyskusj« w tym punkcie porzltdku obrad.

Pkt 10. Sprawy r6zne.

Nie zgloszono zadnych spraw.

Pkt 11. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1630 Przewodniczltca Izabela Brzezinska zamkn«la posiedzenie Komisji
Rewizyjnej.

Protokolowala
Elzbieta Jurczyk

n
Przewodniczltca Komisji

~~z~~
Izabela Brzezinska


